
 

 

 

 

 

 

 

 

Zápis z jednání komise životního prostředí ze dne 13.03.2023 
 

Komise se sešla ve složení:   
Ota Dračka, Elena Zichová, Antonín Vorel, Pavel Pertlík 
Omluven: nikdo 
Komise jednala v jídelně MěÚ Benešov nad Ploučnicí. 
Čas jednání: zahájení v 17:00 hodin, ukončení jednání v 19:30 hodin. 

 

Projednáno bylo: 

 

 V záležitosti výměny veřejného osvětlení za systém LED bylo ze strany vedení města sděleno, že na tuto 
výměnu není zpracován projekt, tato výměna se řeší v rámci běžné údržby veřejného osvětlení Službami 
města tak, jak to umožňují finanční možnosti města. KŽP v tomto doporučuje, aby další výměna byla 
prováděna LED lampami s tzv. denním nebo teplejším světlem. Nedoporučuje s výjimkou osvětlování 
přechodů pro chodce použití tzv. studeného světla. Pro maximální snížení rozptylu světla mimo osvícení 
potřebné plochy, tedy pro omezení světelného smogu, doporučuje KŽP použití plochých osvětlovacích 
těles. V centru města doporučuje KŽP s ohledem na památkovou zónu užití „dobových“ osvětlovacích 
těles s integrovaným LED teplým osvětlením. 

 K již ohlášené akci Ukliďme Česko. Potvrzuje se termín konání v sobotu 8. dubna 2023 od 9:00 hodin se 
srazem na náměstí. U organizátorů celostátní akce jsou objednány pytle a rukavice, jejich dodání se 
očekává cca týden před akcí. 

 V záležitosti záměru města rozšíření parkovacích míst na sídlišti není dosud zpracován projekt, stav je 
v režimu záměru. KŽP navrhuje také zvážení možnosti rozšíření parkovacích míst v prostoru mezi č.p. 
656 a č.p. 649, z tohoto místa případně i za těmito domy, čímž by vznikla parkovací místa pro desítky 
osobních vozidel, která by pak nemusela být na ulici Sídliště. 

 KŽP projednala návrh Obecní vyhlášky o volném pohybu psů. V současné době bude probíhat rozprava. 

 KŽP navrhuje radě Města, aby členové komise životního prostředí na základě podaných žádostí o kácení 
zeleně, prováděli šetření na místě a na odbor MIŽP dávali doporučení pro rozhodnutí, zda žádosti 
vyhovět či nevyhovět.   

 KŽP se dohodla, že projde prostor levého břehu Ploučnice u splavu nad Interkovem a sdělí radě Města 
své doporučení řešení daného prostoru v majetku města. 

 
Zapsal:  Ota Dračka 
Dne:      13.03.2023 


